



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

10th July, 2019

Dear Parents,

S.5 Summer Holiday Exercises 2019

中文：	1. 2014 年 香港中學文憑考試 試卷一 2. 2015 年 香港中學文憑考試 試卷一 3. 校本評核讀書報告（依據推介書目，選語文類圖書一本，撰寫讀書報告一篇，不少於 800 字：主題分析 100 字，感想 700 字。）
English：	1. Complete the SBA Journal on Part B Elective Modules. 2. Complete the Practice Papers in DS5 Paper 1 and Paper 3 (<i>details to be given by individual English teachers</i>) 3. E-reading (<i>details to be given by English teachers</i>)
Liberal Studies：	1. Write the final report for IES
Mathematics：	1. HKDSE Past Exam Paper 1 & 2 of 2014, 2015 and 2016 2. Textbook 5A HKDSE Exam Practice 1&2 (p. A6-A15 the yellow pages) and textbook 5B HKDSE Exam Practice 1&2 (p. A5-A13 the yellow pages).

You are kindly requested to ensure that your daughter will complete the exercises during the holiday and that she will hand them in when school resumes on 2nd September, 2019.

Thank you for your kind assistance and attention.

Yours Sincerely,

Mrs. Cherry Chan
Principal



-----Reply-Slip-----
To: St. Clare's Girls' School

Notice No. : 1819095 (S5)

S.5 Summer Holiday Exercises 2019

We have read and taken note of the circular concerning summer holiday exercises for 2019 and we will ensure that our daughter will finish them and submit them on 2nd September, 2019.

Student Name

Parent's Signature

Class & Class Number

Date



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

敬啟者：

二零一九年暑期習作

暑假期間，中一須完成中文、英文、數學和英語文學的暑假習作；中二及中三須完成中文、英文、數學和英語文學科的暑假習作；中四及中五須完成中文、英文、數學和通識科的暑假習作，詳見英文版通告。暑假習作須於九月二日繳交，懇請家長督促 貴子弟必須於暑假內完成所有暑假習作，並準時繳交。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零一九年七月十日